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  30. august 2018  

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Der er i de senere år givet betydelige kvotemængder af torsk til Færinger, hvad er 

baggrunden herfor? 

2. Hvis der er objektive kriterier for kvotetildelingerne hvor mange og hvilke arter har 

vore fiskere da lov at fiske i de færøske vande? 

(Medlem af Inatsisartut, Henrik Fleischer, Siumut)  

  

Begrundelse:  

I de senere år er tilgangen af torskekvotemængden hurtigt voksende og man kan derfor undersøge 

hvor mange tons Vort Land giver lov at opfiske i de Østgrønlandske farvande. Derfor er jeg 

interesseret i at få oplyst om de mere end 1400 tons som er foræret, hvad vi får ud af det. 

 

Jeg ønsker at mit spørgsmål skal besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 

 


